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DARBA KĀRTĪBA  

 

1. Par SAN ‘’Selga” 4. stāva remontu 

 

 

Klātesošie komitejas locekļi vienbalsīgi apstiprina darba kārtību 

 

1. Par SAN “Selga” 4. stāva remontu 

A.Lembergs: Kolēģi gribēju dažus ievad vārdus pateikt , kurš gads celtnei 68. gads , šobrīd celtnei 

ir 56 gadi, tas ir pilnīgi cits laiks , kad strauji tiek būvēts hruščova mājas un tas , ko te tagad  izdarīs, 

tas paliks nākošiem piecdesmit gadiem. Pēc manām domām ,tas galvenais jautājums ir tāds , vai 

tiek pielāgots 50 gadu vecs risinājums , nākošajiem 50 gadiem, tas būs tāds arhitektonisks 

funkcionāls piemineklis pagātnei. Jeb arī risinājums orientēts uz nākotni vismaz viņš neatkāpjas 

pagātnē. Es personīgi esmu , par to, ka tā nav pils un te baigo saudzīgumu nevajag un tad ir 

jāpieņem lēmums. Vai ēku var uztaisīt modernu un , kas ir moderns? Modernu tādā ziņā, kas 

kalpotu 50 gadus un atbilstu tām prasībām, kas tuvākos 50 gadus būtu šim funkcijām paredzēta. 

Šeit risinājuma nav absolūti pareiza, jo viss pareizākais risinājums, var izrādīties viss dārgākais. 

G.Mekša : No lifta, pa tiešo esam foajē , šeit būt televīzijas istaba un dzīvojamā telpa, kur dīvāni 

un atpūtas krēsli, šeit var pavadīt brīvo laiku. Bet katrā istabiņā , pēc tā plāna arī ir televizors un 

gulta. Katrs var dzīvot savā istabiņā ir citas istabiņas , kuras platākas, tur varētu dzīvot pa 2 

cilvēkiem kopā. Ir arī pāri , ir mazdēls ar omīti , vai vīrs ar sievu. 

A.Lembergs: 13 m2 istaba nav dzīvojamā istaba. Kas var izstāstīt par ēkas konstrukciju. 
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A.Kleinbergs : Ir jāpārbūvē durvju platumi ir par šauru, atbilstoši vajadzētu būt 90 cm , lai var 

iebraukt ar ratiņkrēslu vides pieejamībai. Grīdas līmeņi , visur ir sliekšņi, tas arī ir vides 

pieejamības jautājums , gan istabiņās , gan gaitenis grīdas jāuztaisa vienā līmenī , lai būt viegli 

pārvietoties. Kāpņu telpas , gan gaiteņu galā  ir paredzēt kosmētiskais remonts, kā arī pārvilkt visas 

elektroinstalācijas, tai skaitā pievilkt arī internetu, istabiņās būtu pieejams Wi-Fi . Un paredzēts 

katrā istabiņā atjaunoties sanmezgls , būtu izlietne. Dušas telpā varēs iebraukt ar ratiņkrēslu un 

aprīkotas tualetes cilvēkiem ar kustību traucējumiem. Atjaunota tiek arī virtuves iekārta , pēc vides 

pieejamības. 

G.Ošenieks: Ventilācijas sistēma ir paredzēta , iebūvēt dabisko gaisa pieplūdi. Un atjaunot esošo 

gaisa nosūci. 

A.Lembergs: par plānoto , kāds kontingents, kādam kontingentam paredzēts?  

 

G.Mekša: labam kontingentam, kas visu var samaksāt. Aicina lejā uz prezentāciju 

  

A.Lembergs: Starpsienu var nojaukt un uztaisīt dubult istabu, nebūs 13m2 , bet būs 26 m2 

 

A.Kleinbergs: var apvienot 5 istabas 

 

U.Lapskalna-Alksne – Aprūpes nodaļa paredzēta 23 klientiem, 15 vienvietīgas un 4 divvietīgas 

istabiņas ar individuālo lietojumu aprīkojumu istabiņā – funkcionālās gultas , galdiņš , skapis , 

plaukts, krēsls, TV. Koplietošanas telpas, dzīvojamā istaba, virtuve / ēdamzāle un jaunums būtu 

rehabilitācijas telpa, kur veiktu ar katru senjoru individuālas nodarbības, gan fizioterapeits , gan 

ergoterapeits. Mērķis ir izveidot pēc iespējas ģimeniskai videi pietuvinātus sociālās aprūpes un 

sociālās rehabilitācijas pakalpojumus. Lai nodrošinātu kvalitatīvu pakalpojumu, nepieciešamais 

papildus personāls 7 aprūpētāji, 1 sociālais rehabilitētājs, 1 medmāsa.  

 

A.Lembergs: Piedāvā padomāt istabās par biotualeti. 

 

 

Nolemj:  PSIA ‘’Ventspils nekustamiem īpašumi’’ sniegs izmaksu aprēķinus, termiņš līdz 26. 

septembrim un Ventspils Sociālās aprūpes nams “Selga” arī ir jāsagatavo materiāls līdz 3.oktobrim 

ar piecgades plānu ēkas remontam. 

  

  

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs        A.Lembergs  

Protokolē:          A.Milberga 

 


